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Abstract (en)
The fabric (30) has loops (32) whose head part is provided on a top side of a fabric part by weft stitches, where four successive rows of the fabric
are subjected to stitching by a micromesh stitch in an even and an odd manner. Thread portions (34, 36) are moved over braces that are provided on
a side face of fabric part, where the sum of the yardage of threads of the stitches is lower than 150 decitex. A spandex is provided on the micromesh
stitch or the weft stitches. Anti-slip material layers are placed on a top side of the fabric, where the anti-slip material layers are made of silicone.
Independent claims are also included for the following: (1) a clothing article comprising an adherence zone carried out in a knitted fabric (2) a
method for knitting a knitted fabric.

Abstract (fr)
L'invention concerne un tricot (30) à mailles cueillies, présentant une construction de maille sur quatre rangées telle qu'elle comporte
alternativement deux rangées successives avec une maille micromesh en charge paire et deux rangées successives avec une maille micromesh
en charge impaire de sorte que la tête des boucles (32) formées par les mailles cueillies se trouve sur la face endroit du tricot (30) et que les
portions de fils du tricot qui sautent au moins un rang constituent des croisillons (36) qui se trouvent sur la face envers du tricot (30). Application à
la fabrication de portions d'articles vestimentaires revêtues d'au moins une couche de matériau anti-glissement disposée (20, 22) sur la face envers
dudit tricot.
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